

香港童軍總會總監俱樂部
Scout Association of Hong Kong – Commissioners' Club

特邀會員申請表格 INVITED MEMBER APPLICATION FORM



俱樂部專用 For Official Use Only

Membership Category 會員類別： <u>特邀會員</u>	Annual Fee 年費： <u>港幣 500 元</u>
Membership Number 會員編號： _____	Date Joined 入會日期： _____

請以正楷填寫下列各項資料 **Please complete in Block Letters**

Name in Chinese 中文姓名： _____	Name in English 英文姓名： _____
Sex 性別： _____	HK Identity Card Number 香港身份證號碼： _____
Post 童軍職位： _____	
Unit 所屬單位： _____	Certificate Number 委任證號碼： _____
Address 通訊地址： _____	
Telephone 電話： _____ (辦事處 Office) _____ (住宅 Residence)	
_____ (手提電話 Mobile) _____ (傳真 Fax)	
_____ (電郵地址 E-mail address)	

個人資料收集 Personal Information Collection (請在適當的方格加上"✓"號 Please "✓" in the appropriate box)

香港童軍總會總監俱樂部將使用你的個人資料(包括姓名、電話、傳真、電郵及郵寄地址等)作發放會務/活動資訊、產品/設施/服務推廣及籌募等用途。

Scout Association of Hong Kong – Commissioners' Club will use your personal data including name, telephone number, fax number, email address, mailing address etc. for disseminating Club / programme information, product/facility/service promotion and fundraising appeal.

本人同意 I agree

本人不同意 I disagree

聲明 Declaration

1. 上述是本人自願向香港童軍總會總監俱樂部(總監俱樂部)所提供的資料,以便該會考慮本人可否成為該會會員。本人聲明上述的資料,就本人所知均屬真確及最新資料。本人知道所提供的資料有任何失實之處,總監俱樂部有權拒絕本人的入會申請,甚至在入會後也可取消本人的會員資格。

I declare that the personal data voluntarily provided by me above is accurate and up-to-date to the best of my knowledge. I understand that this personal data will be used in the admission decision process and that any misrepresentation will disqualify my application for admission to Scout Association of Hong Kong – Commissioners' Club and membership even after admission.

2. 本人同意總監俱樂部可向其他機構索取本人的資料,以確定本人申請成為特邀會員的資格。

I authorize Scout Association of Hong Kong – Commissioners' Club to obtain any and all information about my membership application elsewhere.

3. 本人同意如總監俱樂部覆查本人的會籍期間,如本人沒有任何童軍職位,根據會章規定,本人的會籍將被取消,而年費將不獲退還。

I authorize Scout Association of Hong Kong – Commissioners' Club to review my membership record, if I haven't got any post of Scout Units and my membership will be cancelled and the annual fee will not be refunded.

日期 Date

申請人簽署 Applicant's Signature

For Official Use Only		
Checked by	Recommended by	Approved by
June Y H CHENG Clerical Officer II	WONG Lup-tack Honorary Secretary	Michael CHEUNG Kai-wan Chairman